IN THE COURT OF COMMON PLEAS O	OF COUNTY
PLAINTIFF / 原告	FAMILY COURT DIVISION 家庭法庭部 CIVIL ACTION 民事诉讼
V./诉	No./编号
	PROTECTION FROM ABUSE 受虐保护
DEFENDANT / 被告	
AFFIDAVIT C 送达宣	
I,, the undersigned, hereby state that I served a copy of the Notice of Hearing and Order, Petition and Temporary Order in the above captioned action upon Defendant by handing the papers to:	本人,,即签署人, 在此陈述,我已将上述标题诉讼之听证会及判决通 知、诉状及临时令送达被告,文件递交给:
at the following address:	在下列地址:
, Pennsylvania, ON THE DAY	,宾夕法尼亚州,时间为 20
OF, 20 AT APPROXIMATELY A.M. / P.M.	年月日,
71.11.11.71.1VI.	大约上午 / 下午。
I verify that the statements made in this Affidavit are true and correct. I understand that false statements are made subject to the penalties of 18 Pa.C.S.§4904, relating to unsworn falsification to authorities.	我证明本宣誓书中的陈词真实准确。我理解,对任何不实陈词,均可能根据 18 Pa.C.S.§4904 因对权威部门提供不实之词(即使未经宣誓)而受罚。
Signature	 e/签名
Address	/ 地址
Date / 日期:	

THIS FORM MUST BE COMPLETED AND SIGNED BY THE PERSON WHO SERVES THE DEFENDANT WITH THE NOTICE OF HEARING AND ORDER, PETITION AND TEMPORARY ORDER.IT MUST BE BROUGHT TO COURT ON THE HEARING DATE.

本表必须由递送给被告听证会及判决通知、诉状及临时判决令的人填写完整并签名。听证会当日必须带本表出庭。